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    Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 

S.K.N.W.K., gehouden op vrijdag 16 februari 2007, 
in de kantine van sportpark "Het Springer" 

 
Aanwezig: 
Bestuur: 
Wim v/d Zande (voorzitter); Fred van der Werf (penningmeester); Léon Quik 
(secretaris); Aart Koster (wedstrijdsecretaris); Trudie Folmer-den Engelsman 
(korfbal/1-2-3-commissie); Martijn Neele (voetbaltechnische zaken); Jos van Spier 
(kantinecommissie);  

 
16 leden volgens de presentielijst, waaronder 7 bestuursleden. 

 
 Met kennisgeving afwezig: 

Sytze Stins, Eric Prins, Cees Dalebout, Michel Flikweert, Koen de Jonge, Jos 
Flikweert, Hans Jan Goedegebure, Cees Verwest en Kees Jan van Nieuwenhuize.  
   ________________________ 

 
1. Opening en mededelingen 
De opening van de vergadering door de voorzitter begint met een minuut stilte, dit 
ivm de vele trieste familiegebeurtenissen van de afgelopen periode. 
Na de minuut stilte worden de leden welke toch zijn gekomen welkom geheten op 
deze Algemene Ledenvergadering. Een bijzonder welkom voor Peter Groenewegen 
welke vanavond het contract zal tekenen wat hem voor 1 jaar verbindt aan SKNWK 
als trainer van de selectie. 
 
Ook heeft de voorzitter een algemene mededeling over het feit dat door de 
individualisatie van de maatschappij wij als SKNWK ook steeds meer problemen 
krijgen dat spelers het wel heel makkelijk laten afweten. Er wordt zogezegd wel heel 
makkelijk afgezegd om deel te nemen aan wedstrijden. 
 
Door de invoering van het Gemeentelijke Sportbeleid, medio 2007, is het te 
verwachten dat de privatisering in 2008 geregeld moet zijn.  
 
Er zijn in het afgelopen jaar diverse gesprekken gevoerd rondom de jeugd en de 
jeugdcommissie. Nu daar verschuivingen hebben plaatsgevonden lijkt de juiste weg 
weer zijn ingeslagen. 
  
2. Notulen 24 februari 2006 
De notulen van de ledenvergadering worden pagina-gewijs doorgenomen. Er zijn 
geen op – aanmerkingen en worden goedgekeurd. 
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 3. Jaarverslag penningmeester 
 
De penningmeester licht het jaarverslag toe aan de hand van de cijfers van de 
balans over de jaren 2005 en 2006 en de rekening over het jaar 2006 vergeleken 
met de begroting 2007.  
De opmerking van Arnold Schiettekatte betreffende de kosten en baten van ons 
clubblad is terecht. Het clubblad kost in verhouding tot de opbrengst veel geld. De 
overweging is altijd geweest dat het club blad niets moet kosten, mogelijk zullen we 
deze beslissing in heroverweging moeten nemen en bekijken of het uitgeven van 
een clubblad nog wel opweegt tegen de kosten.   
 
De penningmeester heeft een bijzonder dankwoord voor de heer Schiettekatte die 
er weer voor gezorgd heeft dat alles weer netjes op papier is komen te staan. 
 
4. Contributieverhoging per 1 januari 2007 
 
Het voorstel om de contributieverhoging per 1 januari 2007 in te laten gaan wordt 
unaniem aangenomen. 
De contributiebedragen zien er per 1 januari 2007 alsvolgt uit: 
 
   Senioren  € 10,= per maand   
   Junioren  €   6,= per maand  
   Pupillen  €   4,50 per maand 
   Korfbal  €   9,= per maand  
   Rustende leden €   3,= per maand  
  
5. Verslag - en verkiezing kascommissie 
 
De kascommissie is onlangs bij elkaar geweest om de boeken te controleren.  
De kascommissie vindt dat de penningmeester het goed voor elkaar heeft. Wel 
plaatsen ze een kanttekening bij de ordening van de bonnen over het jeugdkamp en 
de sponsoravond. 
De voorzitter bedankt de kascommissie en zij gaan in dezelfde samenstelling 
verder. Ook heeft de voorzitter een dankwoord voor de penningmeester dat hij er 
toch weer voor zorgt dat de verantwoording van de financiën weer goed voor elkaar 
is. 
 
6. Vaststellen begroting 2007 
 
De begroting wordt definitief vastgesteld. 
 
7. Verkiezing bestuursleden 
De voorzitter stelt aan de orde dat hij zelf, Martijn Neele en Sytze Stins reglementair 
aftredend zijn en zich herkiesbaar hebben gesteld. Er hebben zich geen tegen 
kandidaten gemeld.  
Op dit moment neemt de vice –voorzitter de hamer even over en doet het verzoek 
aan de voorzitter om zich even terug te trekken in de bestuurskamer zodat er een 
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stemming plaats kan vinden over de kandidaatstelling van de voorzitter. De 
voorzitter wordt unaniem herkozen Ook worden de aftredende bestuursleden 
unaniem herkozen.  
 
De voorzitter dankt de vergadering voor het vertrouwen maar geeft wel aan dat dit 
zijn laatste termijn zal worden als voorzitter. 
 
 
Niet reglementair aftredend en niet herkiesbaar is Hilbert Geurts, voor deze 
vacature draagt het bestuur Eric Prins voor. 
Ook Eric wordt unaniem gekozen. 
 
8. en 9. Wat verder ter tafel komt en rondvraag 
 
Zoals gememoreerd aan het begin van de vergadering zal vanavond het contract 
getekend worden met Peter Groenewegen en SKNWK over het trainerschap voor 
het seizoen 2007 – 2008. Peter wordt door de voorzitter uitgenodigd om naar voren 
te komen en het contract te tekenen. SKNWK is blij met de toezegging van Peter 
en Peter is blij dat het er dan toch van gekomen is dat hij hier mag komen trainen.  
 
Mocht het clubblad “De Voorzet” gaan verdwijnen kan dit dan een agendapunt 
worden op de Ledenvergadering zodat de leden inspraak hebben in deze 
beslissing, is de vraag van Gerwi Temmink.  
Als het moment daar komt dat er een beslissing genomen moet worden over het 
“opheffen” van ons clubblad wordt de toezegging gedaan dat dit een agendapunt 
zal worden tijdens een ledenvergadering.  Wel wordt de toezegging gedaan dat in 
2007 “De Voorzet” zal blijven verschijnen. 
 
Gerwi Temmink wil ook graag weten of er schoenborstels kunnen komen bij de 
kleedkamers? Dit zal gaan gebeuren. 
 
Klopt het dat er geen advertentie in “Ons Eiland” heeft gestaan over de 
nieuwjaarsreceptie? De penningmeester geeft aan dat het niet plaatsen van deze 
advertentie een pure financiële overweging is geweest. Gerwi Temmink kan goed 
uit de voeten met dit antwoord. 
 
Een algemene opmerking van Gerwi Temmink richting het bestuurslid 
ledenadministratie Sytze Stins, of er adequater gereageerd kan worden op 
wijzigingen in het ledenbestand. 
 
En dan vraagt Gerwi Temmink weer een applausje voor het bestuur van SKNWK 
maar natuurlijk ook voor alle vrijwilligers binnen onze club. Een spontaan applaus 
volgt. 
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Leon v/d Wel ziet extra inkomsten als de gemeente mocht besluiten om een 
kunstgrasveld aan te leggen.  
Natuurlijk zijn hier mogelijkheden echter zijn en blijven we afhankelijk van de 
gemeente. Er zijn al plannen ingediend bij de gemeente om een kunstgrasveld bij 
SKNWK aan te leggen met financiële ondersteuning van SKNWK. Hoe hier op 
gereageerd zal gaan worden is nog onduidelijk. 
 
 
 

 10. Sluiting 
 
 
 
Verder niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 21.21 
uur, onder dankzegging aan de leden voor de inbreng en de positieve sfeer.  
 
 

 Aldus vastgesteld en getekend te Nieuwerkerk op 29 februari 2008. 
 
 
 
 De voorzitter,  De secretaris, 
 
 
 
 
 W. van de Zande.  J.T. Quik. 


